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Protokół  

z posiedzenia nr 97/2016 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 6 października 2016 r. o godz. 16:00 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 97 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 29.09.2016 r.                   

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania członków Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki. 

4. Przygotowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) przekazania prawa trwałego zarządu między jednostkami – ul. Działowskiego; 

b) ustanowienia trwałego zarządu – plac zabaw ul. Sodowa; 

c) wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego 

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016 – 2017; 

d) wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego 

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016 – 2017. 

5. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. A. Puszkarz stwierdził przyjęcie protokołu z posiedzenia 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 29.09.2016 r.  

 

Ad. 2 

 

P. S. Siekacz odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 30.09.2016 r.                                

do 6.10.2016 r.   

 

Ad. 3 

 

P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania członków 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 97/180/2016. 

 

Ad. 4 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu między jednostkami – ul. Działowskiego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie.  

b) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie ustanowienia trwałego zarządu – plac zabaw ul. Sodowa. 



Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie.  

c) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego do realizacji 

przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016 – 2017. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie.  

d) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego do realizacji 

przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016 – 2017. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie.  

 

Ad. 5 

 

P. P. Bystrowski zaproponował przygotowanie projektu uchwały dotyczącego udostępnienia 

Zakrzówka wszystkim mieszkańcom. 

W dyskusji udział wzięli wszyscy obecni na posiedzeniu. 

Ustalono, że zostanie zorganizowane spotkanie z ZZM w przedmiotowej sprawie. 

P. U. Twardzik zaproponowała skierowanie do ZIKiT-u pisma w sprawie wykonania dowieszki                     

przy ul. Obozowej. 

 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął                          

97 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 17:00). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  

 

  


